

H-ArtHist - Annual Report 2010

H-ArtHist Redaktion

[deutsche Version s.u.]

Dear H-ArtHist subscribers,

with best wishes for 2011 we want to thank you all for the trust and participation in the world's largest network for art history in the last years.

With about 10.000 subscribers from museums, universities, and numerous other institutions all over the world H-ArtHist celebrates in 2011 its 10th anniversary and will seize the opportunity to reflect upon the past and the future of the list.

We would like to express again our gratitude for supporting the network, especially to all of you who have donated to H-ArtHist in the last year. The new user-friendly website and content management system helps us to enhance the editorial workflow significantly.

Through the invitation of the Centre allemand d'histoire de l'art in Paris in December the editorial board had the opportunity to present its new website and discuss with members of other french internet projects the developments of other webbased tools for information management and future collaborations. Our thanks go to "Apahau", "Culture Visuelle", "Histara" and "L'Observatoire critique".

In 2010 two of our longtime colleagues have left the H-ArtHist editorial board to concentrate on other duties:

Claudia Sedlarz co-founded H-ArtHist in 2001 and contributed as a review editor for nearly ten years. Jan von Brevern joined H-ArtHist as a list editor in 2005.

Thank you once again for the excellent collaboration and commitment to the list.

To support the future work of the H-Net and H-ArtHist please donate!
<https://www.h-net.org/donations/>

The editorial board of H-ArtHist wishes you all the best for 2011.

Carolin Behrmann, Jonas Beyer, Livia Cárdenas, Rainer Donandt, Robert Felfe, Elisabeth Furtwängler, Steffen Haug, Godehard Janzing, Karin Leonhard, Caroline Philipp, Philipp Zitzlsperger

--

Liebe Leserinnen, Liebe Leser

mit den besten Wünschen für das Jahr 2011 möchten wir uns bei Ihnen noch einmal für Ihre Beiträge und Ihre Unterstützung im letzten Jahr bedanken.

2011 feiert H-ArthHist sein 10jähriges Bestehen und zählt rund 10.000 Leser/innen weltweit in Universitäten, Museen und anderen Institutionen. Anlässlich dieses Jubiläums soll über die Vergangenheit und Zukunft der Liste reflektiert und diskutiert werden.

Im vergangenen Jahr haben zwei unserer Redakteure ihr redaktionelles Engagement bei H-ArthHist beendet und wir möchten uns bei Ihnen sehr herzlich für die langen Jahre guter Zusammenarbeit bedanken.

Claudia Sedlarz gehörte 2001 zum Gründungsteam des Netzwerks und betreute nahezu zehn Jahre lang Rezensionen.

Jan von Brevern engagierte sich seit 2005 als Listenredakteur bei H-ArthHist.

Ende November 2010 konnten wir unsere neue Webseite online schalten. Sie hat durch ein Content Management System sowohl die Nutzung des Nachrichten-Archivs für die Leser/innen als auch unsere eigene Redaktionsarbeit erheblich optimiert. Den entscheidenden Anschub dazu haben Ihre Spenden der letzten beiden Jahre gegeben. Allerdings fehlen uns nach wie vor die Mittel zur dauerhaften Finanzierung der Webseite.

H-ArthHist erhält keinerlei Förderung aus öffentlicher Hand und erhebt keine Teilnahmegebühren für die Nutzung seines Fachservices. Bitte helfen Sie uns als Leserin und Leser von H-ArthHist durch eine Spende unser Angebot dauerhaft aufrechtzuerhalten und vor allem weiterzuentwickeln.

Die Redakteure von H-ArthHist selbst arbeiten ehrenamtlich. Jeder auch kleine Betrag hilft, um die Arbeit in Zukunft erfolgreich fortzusetzen.

Mit den besten Wünschen für ein erfolgreiches 2011,
die Redaktion von H-ArthHist

Carolin Behrmann, Jonas Beyer, Livia Cárdenas, Rainer Donandt, Robert Felfe, Elisabeth Furtwängler, Steffen Haug, Godehard Janzing, Karin Leonhard, Caroline Philipp, Philipp Zitzlsperger

SPENDEN / DONATIONS

Verein Arthist e.V.

GLS Bank

Kontonr. / A/C No.: 110 30 88 900

BLZ / BIN: 430 609 67

IBAN: DE75430609671103088900

BIC: GENO DE M 1 GLS

Gern stellen wir Ihnen auf Anfrage eine Spendenquittung aus.

Quellennachweis:

H-ArthHist - Annual Report 2010. In: ArthHist.net, 17.01.2011. Letzter Zugriff 13.09.2026.

<<https://arthist.net/archive/777>>.